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Konstituerande möte Ortsråd Viskaforsbygden 

2020-11-11 18.00 

Deltagare: se bilaga 

 

1. Öppnande av mötet  
Till mötets ordförande valdes Michael Flodhag  

2. Val av mötesfunktionärer: 
Hanna Hermansson och Johan Blomquist valdes till justerare 
Heiti Ernits valdes till sekreterare 

3. Förslag till dagordning  
Mötet antog förslag till dagordning utan ändringar. 

4. Förslag till stadgar för Viskaforsbygdens Ortsråd 
Mötet föreslog tre ändringar i stadgarna som Jan-Åke Brorsson fick uppdraget att 
ändra enligt föreslaget. 
 
Beslut: Mötet beslutade att anta stadgarna med föreslagna ändringar i §3, §8 och 
med tillägget att på årsmötet skall röstlängden fastställas. 

5. Beslut om att formellt bilda Viskaforsbygdens Ortsråd 
Beslut: Mötet beslutar enhälligt att formellt bilda Viskaforsbygdens Ortsråd.  

6. Beslut om medlemsavgifter 
Beslut: Mötet beslutar enhälligt att fastställa medlemsavgiften till 500kr/år för 
företag och 300kr/år för föreningar. 

Beslut: Mötet beslutar att fastställa medlemsavgiften kommer att gälla för 
verksamhetsåren 2021 och 2022.  

7. Val av styrelse och revisorer 
 

Beslut: Mötet beslutar att anta följande personer till styrelsen: 
 
Michael Flodhag (Svenska Kyrkan), ordförande på 2 år 
Jan-Åke Brorsson (JB Partner AB), kassör på 1 år 
Heiti Ernits (Viskaforsbygdens Föräldraförening och Viskaforsbygdens teknik, 
elektronik och spelförening), sekreterare på 2 år 
Bengt Sandell (Svaneholms Byalag), Vice Ordförande på 1 år 
Lars Hermansson (Kinnarumma Byalag), ledamot på 1 år 
Johan Blomquist (Framtid Rydboholm), ledamot på 2 år 
Ingvar Zachrisson (Seglora Byalag och Bygdegårdsföreningen, Viskaforshem), 
ledamot på 1 år 
 
Josefin Damberg (Kinnarumma Byalag), ersättare på 1 år 
Marie Larsson (Tempo Viskafors), ersättare på 1 år 
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Beslut: Mötet beslutar att anta följande personer som revisorer: 

 
Lena Åsegård (Kinnarumma Naturskyddsförening), ordinarie revisor på 2 år 
Lars Andersson (PRO), ordinarie revisor på 1 år 
Jenny Löfstrand Bylund (Rydboholms SK), ersättare revisor på 2 år 

 
Beslut: Mötet beslutar att styrelsen som väljs kommer att verka hela verksamhetsåret 
2021 och fram till årsmötet mars 2022. 

8. Val av valberedning 
 

Beslut: Mötet beslutar att anta följande personer till valberedning: 
 
Leif Kuusela (Ryboholms SK), sammankallande under 2 år 
Christer Norberg (Pelikanen) väljs för 1 år 

 
Beslut: Mötet beslutar att styrelsen får i uppdrag att hitta en tredje person till 
valberedning som kan representera området Seglora/Svaneholm. 

 

9. Några framtidsfrågor att diskutera 
 

a) Borås firande 400 år  
Jan-Åke informerar om kommunens planer och manar till kreativt tänkande och 
förslag till aktiviteter från föreningar/företag. Kommunen informerar om 
coronaläget och vilka risker det innebär för 400-årsfirande. Charlotte Brorsson 
berättar om tankar kring stöd för ungdomar kopplat till musik/dans. [pengar från 
kulturnämnden har sökts] Jan-Åke tar på sig att skicka ut e-Post till företag och 
föreningar och bjuda in till diskussion om 400-årsfirandet. 
 

b) Planering av aktivitetsplatser 
Heiti informerar kort om ”utvecklingspromenaden” som hölls i September som en 
följd av att kommunen uppvaktade föreningar i Viskafors om avsatta projektmedel 
för aktivitetsplatser för Viskafors. Det finns några idéer som fångades upp på 
promenaden och efterföljande möte. Projektförslag som undersöks vidare just nu: 
promenadstig vid Viskan, discgolfbana, aktivitetspark, utegym, informationsskylt, vid 
SE-vallen och utomhuslekssaker vid Kyrkan. 
 
Medskick från kommunen att återkoppla kring de ”projektidéer” som pågår innan 
årsskiftet, när budgeten försvinner. Ett medskick från Naturskyddsföreningen: Ifall 
det blir naturstig vid Viskan så kan Naturskyddsföreningen bistå med kunskap. 
 

c) Hur skall vi kunna påverka Borås stads planarbete 
Kerstin Hermansson berättar om läget kring planer och framtiden. Finns ett 
planprogram antaget. Svaneholm byggs hyreshus kring gamla församlingshem. 
Tomter för villabyggnation i Svaneholm snar tillgängliga. Kinnarumma kommer få 
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hyresbostäder tack vare s.k. dubbel markanvisning med Riksbyggen som innebär att 
de måste bygga på landsbygden för att kunna få tillgång till tomter i centrala Borås. 
Tanken är att ”hela kommunen skall leva”. Viktigt med Ortsråd som är en viktig 
kanal och länk till kommunen. Man kan utse någon person i Viskafors som 
samordnar arbetet. Det finns cirka 10% av en tjänst för det avsatt från kommunen. 
Skansen ”planarbete” kring villor pågår. 

10. Övriga frågor 
 

Viktigt att få till fungerande informationskanaler så att information från kommunen 
når ut till föreningar och företag.  Styrelsen fick uppdraget att undersöka vidare på 
vilket sätt informationsspridning och kommunikation kan ske på bästa sätt. 

 

Ordförande tackar för mötet! 

 

 

_________________   _________________ 
Ordförande    Sekreterare 
Michael Flodhag   Heiti Ernits 
 
 
 
_________________   _________________ 

 Justerare    Justerare 
Hanna Hermansson   Johan Blomquist 

 

Bilaga: Deltagarlista 

Michael Flodhag Svenska Kyrkan 
Jan-Åke Brorsson JB Partner AB, Viskafors Socialdemokratiska förening 
Heiti Ernits Viskaforsbygdens Föräldraförening 
Ingvar Zachrisson Viskaforshem, Seglora byalag- och bygdegårdsförening, 

Centerpartiets lokalavdelning 
Johan Blomquist Framtid Rydboholm 
Marie Larsson Tempo Viskafors 
Alf Carlsson Svaneholms byalag 
Bengt Sandell Viskafors vägförening, Lions Club 
Leif Kuusela Rydboholms SK, LeKu Kontrollansvar 
Christer Norberg SFK Pelikanen, Viskafors AK 
Rolf Magnusson PRO Viskafors 
Lars Andersson PRO Viskafors 
Monica Haglund Borg Viskafors socialdemokratiska förening 
Roy Almgren Kinnarumma Hembygdsförening 
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Mia Löwerud Viskaforsbygdens föräldraförening 
Klas Hägnestig Kinnarumma scoutkår 
Lena Åsegård Kinnarumma Naturskyddsförening 
Ingalill Nilsson Röda korset Viskafors 
Kerstin Hermansson Kommunalråd 
Claes-Göran Lindström Ekonomiutveckling i Väst 
Charlotte Brorsson Trell Hulud skola AB 
Hanna Hermansson Kinnarumma byalag 
Lars Hermansson Kinnarumma byalag 
Anethe Tolfsson Borås stad 


